

Title (en)

Stop request button.

Title (de)

Vorrichtung mit Haltewunschtaste.

Title (fr)

Bouton de demande d'arrêt.

Publication

EP 0412418 A2 19910213 (DE)

Application

EP 90114754 A 19900801

Priority

DE 3926603 A 19890811

Abstract (en)

A device with a stop request button (19) is described, which can be arranged on stop bars (2) in, for example, buses and which consists of a two-shell inner body (1) and of a two-shell outer body (3) surrounding said inner body (1). The inner body (1) has a latching element (9) on the inside which engages in an opening of the stop bar (2) and, on the outside, has two contact strips (10), which extend at least partially over the circumference and can be connected to electrical conductors arranged inside the stop bars (2). The outer body (3) supports the stop request button (19) which makes contact with the contact strips (10) by means of contact springs (22) on the rear side. The outer body (3) can be fixed, in particular axially and in a positively locking manner in selectable radial angle positions to the inner body (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Vorrichtung mit Haltewunschtaste (19) beschrieben, die an Haltestangen (2) in z.B. Bussen anordbar ist und die aus einem zweischaligen Innenkörper (1) und aus einem diesen umfassenden zweischaligen Außenkörper (3) besteht. Der Innenkörper (1) weist innenseitig ein in eine Öffnung der Haltestange (2) eingreifendes Rastelement (9) und aussenseitig zwei, sich zumindest bereichsweise über den Umfang erstreckende Kontaktstreifen (10) auf, die mit innerhalb der Haltestangen (2) angeordneten elektrischen Leitern verbindbar sind. Der Außenkörper (3) trägt die Haltewunschtaste (19), die mit rückseitigen Kontaktfedern (22) die Kontaktstreifen (10) kontaktiert. Insbesondere ist der Außenkörper (3) axial und in auswählbaren radialen Winkelstellungen formschlüssig am Innenkörper (1) festlegbar.

IPC 1-7

H01H 9/06

IPC 8 full level

H01H 9/02 (2006.01); **H01H 9/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 9/0207 (2013.01); **H01H 9/06** (2013.01)

Cited by

FR3116148A1; WO2022096840A1; CN105172698A; EP2416335A1; CN102403140A; EP3996121A1; FR3116150A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0412418 A2 19910213; **EP 0412418 A3 19911227**; **EP 0412418 B1 19950215**; DE 3926603 A1 19910214; DE 59008463 D1 19950323; ES 2067602 T3 19950401

DOCDB simple family (application)

EP 90114754 A 19900801; DE 3926603 A 19890811; DE 59008463 T 19900801; ES 90114754 T 19900801